
IZ POBRATENE BILEĆE
Občinska konferenca ZK Bi-

leča je imela ob 30. letnid prvega
kongresa KP Bosne in Hercego-
vine svečano sejo. V referatu je
sekretar OK ZK Ratomir Vujo-
vič orisal delo in vlogo KP ter bi-
leškega kraja v boju s predvoj-
nimi protiljudskimi režimi, ve-
liko pozomosti pa je posvetil tudi
dclovanju občinske organizadje
ZK in njenemu izredno velikemu
deležu pri povojnem razvoju Bi-
leče. S slavnostne seje so poslali
tovarišu Titu pozdravno brzo-
javko.

Približno 370 delavcev TMO
Energoinvest je dočakalo novo,
1979. leto z velikimi uspehi. V
letu volitev, kongresov in števil- *
nih jubilejev so vložili ogromno
naporov za izvršitev planskih
nalog ter posvetiti vso pozornost
povečanju produktivnosti in
vsem drugim oblikam delovne
aktivnosti. Deset dni pred
rokom so izpolnili plan in to je
tudi največji ustvarjeni fizični
obseg proizvodnje do sedaj. Pri-
pravili so tudi že letošnje plane in
kljub temu, da tovarno prav
sedaj modernizirajo in rekon-
struirajo, planirajo nadaljnje
povečanje obsega proizvodnje.

Miro Popara, narodni heroj in
znani revolucionar bileškega
kraja, se je rodil v vasi Fatnica pri
Bileči. Njegova rojstna hiša, kjer
je bila prva osnovna šola v okra-
iu, ob začetku revolucije pa so

bili v njej nameščeni operativni
štab za Hercegovino in tiskarna,
kasneje tudi šola za vodilne de-
lavce, bo adaptirana v spominski
muzcj. Akcijo za rekonstrukcijo
in adaptadjo so sprožile dru/be-
nopolitične organizadje, delovni
kolektivi ter SIS za kulturo in te-
lesno kulturo Bileče.

Bilečani se zavedajo ogromne
vloge informiranja v samoupravni
socialistični družbeni ureditvi, saj bi
bilo samoupravno odločanje brez
popolne informiranosti nemogoče.
Zato je bila v začetku januarja usta-
novljena samoupravna interesna
skupnost za informiranje.

Šolarji so bili prav gotovo veseli
odločitve občinske skup.ščine, ki je z
njo /imske počitnicc z dosedanjih
dveh podaljšala na tri tedne. Odloii-
tev so sprejeli na predlog delovne or-
ganizacije predšolske in osnovnošol-
ske vzgoje in izobraževanja. Le-ta je
nanueč sodila, da je podal|šan}e po-
čitnic upravičeno zato, ker hodi ve-
liko šolarjev k pouku precej daleč in
jim je tako bilo vsaj za nekaj dni pri-
zanešeno potovanje po januarskem
mrazu. Seveda zagotavljajo, da pro-
gram ob takem podaljšanju ne bo bi-
stveno okmjen.

Da bi odbori samoupravne delav-
ske kontrole delovali čim uspešnejše,
je občinski svet zveze sindikatov pri-
pravil posvet za člane odborov iz
vseh delovnih kolektivov in SIS. Po-
svet je uspel, poudarjena pa je bila
obveznost neprekinjenega usposab-
ljanja novoizbranih članov.
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